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Zápis z kolegia d ěkana FŽP ze dne 2.2.2011 
 
Přítomni: prof. Vráblíková, doc. Janoš, Mgr. Bogan, Ing. Brůna, Ing. Neruda, Ing. 

Richter, Ing. Rýznarová, Mgr. Vojtíšek,   
Omluveni:  Mgr. Novák – sl. cesta 
 
Bod č. 1 – Informace z kolegia rektorky  
 
Program: 
1. Kontrola úkolů 
2. Akce FRIM pro rok 2011 – viz doklad            Ing. Janáková  
- regulace systému topení v budovách UJEP včetně FŽP – zahrnuto v plánu UJEP, 
- celkem je ve FRIMu 21,27 mil. Kč. 
3. Výběrové řízení na generálního dodavatele (MFC) multifunkčního centra    Ing. Janáková 
- 17 nabídek (1 doručena pozdě, vyřazena), 
- nabídky na objem investic cca 200 mil. Kč, ve čtvrtek budou hodnoceny. 
4. Harmonogram tvorby VZH za rok 2010 – viz doklad            Ing. Janáková 
- 29.3.2011 podklady z fakult, konečná verze pro vedení UJEP 26.4., 31.5. předání na 
MŠMT. 
5. Návrh zásad pro tvorbu rozpočtu 2011              Ing. Janáková 
- viz doklad – důraz na úspory! 
- pozor na spoluúčasti součástí ve financování projektů a pozdní platby ze zahraničí Cíl 3!! 
- realizovat personální audit – výhledově hrozí propouštění pedagogů! 
6. Evropské projekty na UJEP     
- celkem je 147 mil. Kč. OPVK - viz. Doklad, 
- další požadavky jsou na 129 mil. Kč 
- probíhají kontroly projektů 9 x v r.2010, 3x již v r. 2011! 
7. Plnění celouniverzitních smluv v roce 2010         doc. Vomáčková 
- viz doklad – 28 smluv, ve 12 více než jedna součást, 
- z pohledu aktivit jeden z nejvydařenějších roků. 
8. Různé 
Rektorka 

• V IMISu bude zveřejněn Dodatek č. 1 ke Směrnici rektorky č.7/2008 – Veřejné 
zakázky. 

• Doc. Loučka abdikoval k 1.2..2011, stat. zástucem bude Dr. Chvátalová, vědu bude 
řídit Doc. Vomáčková. 

 
Dr.Chvátalová 

• Pravidla pro normativní část rozpočtu z MŠMT doručena, pokles dotace o 26,3 mil. Kč 
– 5,3%. 

• Harmonogram na r. 2011/12 předán součástem pro přípravu rozvrhu. 
• Gaudeamus Praha – dotazy na využití testů SCIO a st. maturit v přijímacím řízení 
• KS – pravidla pro financování na příští rok možná doznají změn?! 

Doc. Loučka 
• 6,979 mil. Kč – spec. výzkum na IGA. 
• Zatím není známa částka z Rady pro VaV. 
• Projekty FRVŠ – pro UJEP vůbec nejhorší výsledek, FŽP nejúspěšnější! 
• DZ + strategie rozvoje 2011 – 2015 – projednání s MŠMT, doporučena spolupráce se 

zahr. institucemi ve srovnatelných oborech. 
Ing. Cyhelský 

• Závěrečné zprávy k rozvojovým projektům byly předány. 
Doc.Vomáčková  

• studenti na zahr. VŠ vycestovali. 
• Erasmus – harmonogramy výběrových řízení byly zpracovány 

Mgr. Šiková 
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• Den vědy a umění 27. a 28.4., pak navazuje Majáles. 
Dr.Balej 

• 24.2.2011 zasedání AS UJEP. 
• Nutnost komunikace mezi senátory a vedením, AS UJE0P a AS součástí! 

 
Bod č. 2 Propaga ční - reprezentativní brožura FŽP  

• Výtisky ke dni otevřených dveří byly doručeny 
• Na separátní schůzce upřesnit obsah – Z.: děkan + tajemník 

 
Bod č. 3 Stanovení garant ů st. program ů a obor ů na FŽP 

• Předání návrhů prorektorce pro studium proběhlo.    Z.: Mgr. Bogan 
• Zvýšení úvazku Doc. Slavíka bylo projednáno s ved. KPV a děkanem. Práce na 

aktualizaci oboru VH.   
 

Bod č.4 Přijímací řízení do akademického roku 2011/2012  
• Podmínky přijímacího řízení pro ak. rok 2011/12 jsou vyvěšeny na webu.  
• Zajistit vyplnění dotazníku k hodnocení doktorského studia z Akreditační komise 

(2/2011). Vlastní hodnocení proběhne v komisi vedené Prof. Sehnalem v listopadu 
2011. 

• Den otevřených dveří byl 20/1/2011 s prezentací fakulty v Ústí od 9:00, 11:00 a 13:00 
hod. v aule + Mostě. Zúčastnilo se cca 100 + 30 zájemců. 

• Prezentace 1.2.2011 v Mostě – propagace mizivá, účast škol malá – projednat 
s OHK, Ing. Jungem (Ing. Brůna). 

 
Různé:  
Děkan  
- Doc. Svoboda uspořádá seminář k podávání grantů  + informace doc. Janoše – stanoven 

termín 8.2. 2011 od 14:00 h. v učebně č.dv. 404.  
- Ing. Čermák – Technologická agentura pro udržitelné vodní zdroje – jednání o přípravě 

projektu OPVK proběhlo 18/1. 
- ČIŽP – ředitel Mgr. Bukolský – 27.1. 2011 v 10:00 hod. bude v zasedačce FŽP proběhlo 

jednání o možnostech doškolování inspektorů.  
 Přednostní zájem je o:  
  - legislativu (vyjádření k návrhům) 
  - nové technologie a vývojové trendy. 
- Dohoda o spolupráci – Garnet Consulting, a.s. Teplice – byla podepsána, začala 

spolupráce na podání společného projektu.  
- OBDPRO – Ing. Harudová – postupné předání agendy se zaškolením pí I.Suché – zajistí 

poradenské služby, vlastní zadání do systému je povinností autor ů publikací !  
Mgr. Novák 
- AS FŽP – středa 9.2.2011 od 15:00 hod., KV 211. 
Doc. Janoš: 
- Prezentace FŽP v zahraniční publikaci – vznesen telefonický požadavek, písemně 

nedoručen. 
- OPVK – projekt na VH (Ing. Neruda, Mgr. Kohlová a Ing. Čermák + KIG (GIS), 

GARNETS, VÚAnCh. 
Ing. Br ůna: 
- Možnosti přesunu pracoviště v Mostě do jiného objektu – plocha podlaží je cca o 25 % 

menší, ale bez prostoru pro sklad a laboratoř – rozhodnutí ponechat otevřené, 
- Dodržovat termíny začátku zkoušení a psaní testů v Mostě. 
- Využívat účelně vozidla – vzájemná domluva o dopravě mezi vyučujícími je nutností! 
Mgr. Bogan  
- Zápočty před zkouškou zapisovat ihned po udělení do STAGu – projednat na poradách 

kateder 
- Zahájení letního semestru – kontrola zápisů, případně dodatečný zápis na st. odd. 
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Mgr. Vojtíšek  
- Vybavení mikrobiologické laboratoře – zadání prací a objednávek je rozpracováno, 

předpokládaná realizace v I. čtvrtletí 2011. 
- Vyúčtování roku 2010 probíhá, přeúčtování dokončena. 
- Včas nahlásit nově otevřené projekty k přidělení čísel kont! 
Mgr. Marková  
- Ing. Rosinec končí, na ZS připravit výběrové řízení. 
Ing. Neruda 
- ERASMUS (Mgr. Kolenatý – koordinátor) – výuka v angličtině – upřesněný výběr 

předmětů pro ZS 2011/12, komunikace s vedoucími kateder. 
- LS – 13 studentů přijede (Turecko, Řecko) - počet předmětů a zapsaných studentů – 

domluva rozvrhu s vyučujícími. 
- dne 31.1. 2011 – Drážďany – městská zeleň  - příprava výsadby – zúčastní se Ing. 

Součková, Ing. Roubíková a 10 studentů . 
- dne 1. -3. 4. 2011 – seminář v Ústí se studenty ze SRN. 
- IGA – 3 dny : 9. – 11. 2. 2011 – oponentura grantů.  
Prof. Vráblíková 
- Ing. Filipová – obdržela grant FRVŠ – bude uzavřena dohoda na řešení projektu (k 

podpoře využít elektronický herbář západní pouště). 
- Paleontologie – návrh výběrového předmětu – Z.: Ing.R.Pokorný. 
- Doc. Ambrožová – Mikrobiologie – př.+ cvičení – zajišťuje garanci a výuku! 
Ing. Rýznarová  
- Mikrobiologie – zajistí projednání s Ing. Tröglem u děkana. 
 
 
Příští kolegium bude v úterý 15/2/2011 od 13:00 hodin , KV 211.  
 
 


